

7 Days

SETOUCHI EXPERIENCE

HIROSHIMA / MATSUYAMA / OKAYAMA / KOBE



Miyajima Itsukushima



Dogo Onsen



Kurashiki City



Himeji Castle

Photos © by JNTO

Highlights

HIROSHIMA

- Atomic Bomb Dome Park & Peace Memorial Park (World Heritage)

MIYAJIMA

- Itsukushima Shrine (World Heritage)
- Hatchobori

MATSUYAMA / EHIME

- Aeon Shopping Mall
- Shimanami-Kaido Bridge
- Towel Museum
- Dogo Onsen

OKAYAMA

- Kurashiki
- Okayama Korakuen

KOBE

- Himeji Castle
- Kobe Mt. Rokko
- Kobe Port Tower
- Kobe Mozaic

Meals

- Hiroshima's Okonomiyaki
- Set / Buffet Lunch & Dinner



DAY 1 : SINGAPORE ✈️ NARITA NH 802 0550/1400
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 842 1050/1900
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 844 2215/0630
SINGAPORE ✈️ NARITA NH 804 0035/0845

Assemble at Singapore Changi International Airport Terminal 2 for your flight to Hiroshima via Narita or Haneda.

NH 802 / NARITA or HANEDA ✈️ HIROSHIMA

(Lunch on board / dinner)

Upon arrival at Hiroshima Airport, we will check in hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Hiroshima

NH 842 (One night stay in Tokyo)

(Lunch on board / Bento Dinner)

Upon arrival at Haneda Airport, we will check in hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Tokyo

NH 844 / HANEDA ✈️ HIROSHIMA

NH 804 / NARITA or HANEDA ✈️ HIROSHIMA

(Breakfast on Board)

Upon arrival at Hiroshima Airport, we shall commence with Day 2 itineraries

DAY 2 : HIROSHIMA DOME PARK / PEACE MEMORIAL PARK / SHOPPING

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Depart for your pleasant flight to Hiroshima (NH 842). Our first visit is the Atomic Bomb Dome Park and Peace Memorial Park (World Heritage) which are symbols of everlasting peace, portraying the horror of atom bombs and the ghastliness of war. Next is shopping spree at downtown city.

Accommodation: Hotel in Hiroshima



Kobe

DAY 3 : MIYAJIMA / HIROSHIMA CITY

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, proceed to Miyajima – Itsukushima Shrine (World Heritage), one of the three most beautiful scenic spots in Japan. It was designed to appear as if floating on the sea and shows the contrasts of colors and shapes between the sea and mountains. There are also shops and restaurants along Omotesando Shopping Street. Why not try the famous grilled oysters here. You will also encounter the tame deers of Miyajima. Next is Hatchobori, a location that offers a wide variety of shopping and dining.

Accommodation: Hotel in Hiroshima

DAY 4 : HIROSHIMA / MATSUYAMA / EHIME

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, proceed to Aeon Shopping Mall. Next enjoy a stroll along the Shimanami-Kaido Bridge, which provides a scenic splendor of the inland sea where the seven bridges cross-link between Honshu and Shikoku. Thereafter proceed to Towel Museum, a unique museum devoted entirely to towels. The displays feature everything from the basics of towel production to fine finished products. This evening, relax yourself in one of the onsen (hot spring bath) within the hotel.

Accommodation: Dogo Onsen (Matsuyama) 🍷

DAY 5 : EHIME / KURASHIKI / OKAYAMA KORAKUEN

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning we shall visit Kurashiki City. Our first stop is the famously preserved Kurashiki Canal dated back to the Edo Period (1603-1867). Walking around Kurashiki Bikan area, you will see many old store warehouses that are converted to shops and cafes. We will also visit the popular Momotaro Karakuri Hakubutsukan Museum. You will find this museum both interesting and amusing. Okayama Korakuen is our next stop. This is one of the 3 great gardens in Japan. Constructed in 1687, this magnificent landscape garden is simply breathtaking.

Accommodation: Hotel in Okayama

DAY 6 : OKAYAMA / HIMEJI CASTLE / KOBE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Himeji Castle is our first stop this morning. This spectacular castle is also known as White Heron Castle due to its appearance. Ever popular for tourists and locals alike, this castle is both a national treasure and a world heritage site. Next is Kobe Mt. Rokko, the highest peak in the Rokko mountain range. Then, a photo stop at Kobe Port Tower, symbolic existence in Kobe Port. Thereafter proceed to a new spot on the seaside, where shopping mall, gourmet restaurants, amusements are conveniently gathered at Mozaic, which creates a unique atmosphere and the night view is splendid as well.

Accommodation: Hotel in Kobe

DAY 7 : KOBE-OSAKA ITAMI ✈️ TOKYO

(Breakfast)

After a good breakfast, we transfer to Osaka Itami Airport for our flight back to Singapore (via Narita / Haneda Airport) sweet memories of ANA First Choice Holiday.



Children's Peace Monument (Hiroshima)

Remarks

- Surcharges are applicable to Japan Eve & National Holidays, Chinese New Year and Festive Events.
- Sequence of itinerary and flight schedules are subject to change without prior notice.
- Tour will be conducted in Mandarin. A bilingual (Mandarin/English) guide will be provided upon request and is subject to availability..



7天 濑户内的体验 (7D SETOUCHI EXPERIENCE)

第一天：新加坡 → 成田 NH802 0550/1400 // 新加坡 → 羽田 NH842 1150/2000
新加坡 → 羽田 NH844 2215/0630 // 新加坡 → 成田 NH804 0035/0845

在新加坡樟宜国际机场第二搭客大厦集合以办理登机手续飞往广岛(经成田或羽田)。

NH802 / 成田或羽田 → 广岛 (在飞机上用午餐、晚餐)

抵达广岛机场后，我们将登一记住入酒店休息。

住宿：广岛区酒店

NH842 <一晚住宿在东京> (在飞机上用午餐、便当晚餐)

抵达羽田机场后，我们将登记住入酒店休息。

住宿：东京区酒店

NH844 / 羽田 → 广岛

NH804 / 成田或羽田 → 广岛

(在飞机上用早餐)

抵达广岛机场后，我们将开始第二天的行程。

第二天：广岛圆顶公园 / 和平纪念公园 / 购物 (早、午、晚餐)

乘坐航班愉快飞往广岛(NH842)。抵达后，第一站是参观原子弹圆顶公园及和平纪念公园(世界遗产)，它象征永恒的和平，描绘令人心惊胆战的原子弹爆炸及恐怖的战争。接着是往市中心享受购物乐。

住宿：广岛区酒店

第三天：宫岛 / 广岛市中心 (早、午、晚餐)

早餐后，前往宫岛的严岛神社(世界遗产)，是日本最美丽的三大景点之一，整座神社的设计看起来好像漂浮在海面上，构思大胆，涂成朱色的神殿和背后的绿色原始森林，蓝色的海洋所交织而成的景观。沿表参道商店街那里还有商店和餐馆。在这里不妨尝试着名的烤牡蛎。你也会遇到宫岛驯服的鹿。接下来是八丁堀，一个提供各种各样的购物和餐饮的地方。

住宿：广岛区酒店

第四天：广岛 / 松山市 / 爱媛 (早、午、晚餐)

早餐后，前往 Aeon 购物商场。接下来是沿着戏旺沿海大桥享受漫步的乐趣，您可欣赏跨越本州和四国之间七座桥梁的秀丽美景。过后继程前往毛巾博物馆，整个展览馆清一色都是毛巾，从基本的毛巾制作过程以至时尚的成品应有尽有。晚上您可在酒店内享受泡日式温泉浴松懈身心。

住宿：道后区温泉酒店 (松山市)

第五天：爱媛 / 仓敷 / 冈山后乐园 (早、午、晚餐)

今天早上我们将参观仓敷市。我们的第一站是著名的保存至今的仓敷运河，追溯到江户期间(1603-1867)。走在仓敷市美观地区，您将看到许多旧商店仓库被转换成商店和咖啡馆。我们也将参观受欢迎的桃太郎博物馆。你会发现这个博物馆既有趣又好玩。冈山后乐园是我们的下一个景点。这是日本三大花园之一。建在1687年，这个宏伟的花园是简直是令人叹为观止。

住宿：冈山区酒店

第六天：冈山 / 姬路城 / 神户 (早、午、晚餐)

姬路城是我们今天上午的第一站。这壮观的城堡也称为白色苍鹭城堡由于它的外观。这个城堡既是游客和当地人都喜欢的，它既是一个国宝，也是世界遗产。接下来是神户六甲山，在六甲山脉的高山。然后，在神户港塔照片留念，在神户港的象征存在。然后前往海边的一个新地点，购物中心，美食餐厅，娱乐场所便利地聚集在 Mozaic，这创造了一个独特的气氛，夜景也灿烂。

住宿：神户区酒店

第七天：神户 - 大阪 → 新加坡 (早餐)

今早是自由活动的时间，直到前往大阪(经成田或羽田)国际机场搭乘航班回返新加坡，愿 ANA 首选假日游给您留下美好的回忆。

备注：

行程顺序、航班时间和酒店住宿如有更改，恕不预先告知。